
 
Zápis č. 11/2012 

 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 11. zasedání AS FSv, které se konalo dne 4. 4. 2012

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Máca, doc. Čiháková, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 11. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání. Na příštím zasedání AS vystoupí paní děkanka s rekapitulací svého 
dosavadního působení ve vedoucí funkci FSv. 
 
Program: 
 
1.       Kontrola zápisu 
2.       Projednání a schválení metodiky rozpisu z dotace 
3.       Změny v organizačním řádu FSv ČVUT 
4.       Pedagogické záležitosti 
5.       Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv ČVUT za rok 2011 
6.       Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z 10. zasedání AS FSv ze dne 29. 1. 2012 byl schválen bez připomínek.  
 
Prof. Máca informoval o předání návrhů akreditací, projednaných a schválených 
na minulém zasedání AS, akreditační komisi. 
 
Provozní řád bude připraven k projednání na příští zasedání AS. 
 
Pan rektor zatím nereagoval na dopis AS týkající se parkování v Nové budově. 
Vedení FSv předloží panu rektorovi návrh na úpravu parkovacího režimu. Uvažuje 
se o využití tenisových kurtů pro parkování.  
 
Prof. Konvalinka informoval o připravované reorganizaci  SÚZ. 
 
Bod 2.  Projednání a schválení metodiky rozpisu z dotace 
 
Pan tajemník prezentoval metodiku rozpisu NIV pro rok 2012.  
V příloze A/1 jsou aktualizovány kódy ateliérových předmětů studijního programu 
A+S.   
K rozpisu ukazatele „K“ v tabulce C3 přibude čtvrtý sloupec – pedagogické 
výkony.  
Doc. Demel upozornil na možnosti drobných úprav formulací v metodice. Pan 
tajemník si poznamenal jeho návrhy.  
Prof. Pospíšil shrnul závěr jednání ekonomické komise: metodiku doporučuje ke 
schválení. 
Prof. Máca poděkoval senátu za práci na metodice a jejím schválení. 
Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 1 (z 27 přítomných senátorů). 
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Bod 3.  Zřízení nového pracoviště  FSv ČVUT 
 
Vedení FSv ČVUT předkládá akademickému senátu návrh na zřízení nového 
pracoviště, které vznikne sloučením katedrových laboratoří kateder K141, K142, 
K143 a K144. Pro nové pracoviště navrhuje název Vodohospodářské 
experimentální centrum. Návrh za vedení fakulty přednesl prof. Máca. Doc. 
Čiháková a doc. Satrapa referovali o důvodech zřízení tohoto nového centra a 
režimu jeho provozu. Diskutováno bylo financování centra fakultou a jeho 
ekonomická udržitelnost. 
 
Hlasování o zřízení nového pracoviště Vodohospodářského experimentálního 
centra: pro 27|proti 0| zdržel se 0 (z 27 přítomných senátorů). 
 
Bod 4.  Změny v organizačním řádu FSv ČVUT 
 
V důsledku zřízení nového pracoviště, předkládá vedení FSv akademickému 
senátu návrh na změnu Statutu FSv ČVUT – Organizačního řádu. V článku 5 se 
vypouští pracoviště 
K260 – Centrum integrovaného navrhováni progresivních stavebních konstrukci 
a nově ze zřizuje 
K250 – Vodohospodářské experimentální centrum. 
 
Současně s těmito změnami, navrhuje vedení změnu názvu pracoviště 
Experimentální centrum na název Experimentální centrum konstrukcí a materiálů. 
 
Prof. Konvalinka vyjádřil svůj nesouhlas se změnou názvu současného 
„Experimentálního centra“ na „Experimentální centrum konstrukcí a materiálů“. 
V tomto směru podal i prof. Konvalinka pozměňovací návrh: stávající název 
„Experimentální centrum“ nebude měněn. 
 
Hlasování o změně statutu ve smyslu podaného protinávrhu prof. Konvalinky: pro 
17|proti 0| zdržel se 10 (z 27 přítomných senátorů). 
 

Bod 5.  Pedagogické záležitosti 
 
Ing. Cajthaml shrnul jednání pedagogické komise. Prof. Máca seznámil AS 
s návrhem akreditace studijního programu Stavebnictví. Proběhla senátní diskuze. 
Doc. Košatka upozornil na snižující se kvalitu výuky a vyzval pedagogickou komisi 
k projednání. Kvalita výuky je v kompetenci vědecké rady. Prof. Máca vyjádřil 
podporu diskuze v pedagogické komisi.  
Ing. arch. Kašpar přednesl žádost studentů, aby byly už od začátku bakalářského 
studia stanoveny podmínky pro přijetí do magisterského studia. Členové AS na 
toto téma diskutovali.  
 
Bod 5. Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv ČVUT za rok 2011 
 
Dr. Šibrava uvedl předloženou zprávu o činnosti AS v roce 2011. Kateřina 
Servítová byla požádána o gramatickou korekci vystaveného textu. 
Hlasování: pro 22|proti 0| zdržel se 1 (z 23 přítomných senátorů). 
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Bod 6.  Různé 
 
AS děkuje studentské komoře AS za realizaci akcí Noc univerzit (zejména Ing. 
Mácovi) a Studentský ples. 
 
AS děkuje Ing. Bolomovi a několika dobrovolníkům za uklizení okolí školy. AS FSv 
žádá pana tajemníka, aby projednal s panem kvestorem vhodnou parkovou 
úpravu před budovou FSv a její následnou údržbu. 
Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 0 (z 23 přítomných senátorů). 
 
Dr. Šibrava připraví dopis panu rektorovi s dotazem, proč doposud nereagoval 
na dopisy AS FSv z konce listopadu minulého roku.  
 
V objektu B byly zkolaudovány výtahy. Projekty rekonstrukcí poslucháren a 
výměny obvodového pláště budovy A byly MŠMT vráceny. 
 
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 25. 4. 2012 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169.  
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z. Pešková 
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